
*Images are for illustration purpose only. *Meat platter contents depend on daily stock. Please ask our staff. *Tax is included in the price.
*照片仅供参考。*拼盘内容会因当日进货情况而有所不同。请咨询服务员。*表示价格为含税价格。

For information about the production area of rice, please kindly ask one of our staff members.〈For customers with food allergies〉1) Please feel free to ask a member 
of staff for allergens.2) Shrimps and crabs may be contained in the seafood ingredients we use at our restaurant. 3) Tolerance against allergen varies among 
individuals. Since our preparation and cooking process involves shared cookware and dishwasher, please be extra cautious if you react to a slight amount of allergen.
关于米饭的产地信息请询问工作人员。〈担心食品过敏的顾客〉1. 有关过敏原的信息请咨询店员。2. 本店的海鲜类料理中有时会放入虾、蟹。3.过敏反应因人而异。本店使用相同的烹
饪器具・洗净机器，如对微量的物质也会产生过敏的顾客请注意。
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Short Rib, Higher Grade Short Rib, 
Flank, Beef Rib Finger
五花,上选五花,贝型五花,肋骨间五花肉

神戸牛午餐
Kobe Beef Set MealKobe Beef Set Meal

¥5,200
・Assorted 4 kinds of Kobe Beef

神戸牛4品拼盘 神戸牛 4点盛り合わせ

・Salad 

・Kimchee

沙拉

泡菜

サラダ

キムチ

・Soup 

・Rice

汤

米饭

スープ

ライス

キムチ・スープお替わり自由
Free Ref il ls of Kimchee, Soup
泡菜・汤是免费添加的 ライスおかわり200 円再加一碗饭200日元ライス大盛りプラス100 円米饭大份 加100日元

◆ Large Portion of Rice : Plus ¥100 ◆ Rice Refill : ¥200


